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Närvarande   Frånvarande 

Christina Palm   Sven-Erik Landgren   
Kerstin Brykt   Jonas Gröndahl   
Ulrika Strömberg 
Jonas Holmberg   
Maria Ludwig 
Malin Jonsson 
Caroline Mannfalk 
Camilla Malmberg 
Marlene Rovina (USS) 
 

1. Föregående protokoll godkändes. 
Inga kommentarer angående föregående mötesprotokoll har inkommit. 

2. Dagordningen godkändes. 

3. Justerare 
Mia Ludwig utsågs till justerare. 

4. Ridskolan 
• Terminen går mot sitt slut och sommarens ridläger är fullbokade. 
• Jonas har fått påpekande från boende på Hovgatan att de gärna ser att man plockar upp om 

någon häst bajsar. 

5. USS 
Marlene Rovina, USS rapporterade följande: 

• USS har haft Loppis den 29/4. 
• USS planerar sommarkväll 27/5. 

6. Ekonomi 
Mia redogjorde kortfattat för ekonomin. 
 

7. Hoppkommittén 
• Tävling 1* och 2* för ponny arrangerades söndagen den 23/4 med 76 starter. 

 
Höstens tävlingar 

Vecka 43 
• Lördag eftermiddag från kl. 13.30, häst 90 - 115 cm. 
• Söndag, ponny Lätt E – Lätt B + sista omgången av Ponnyallsvenskan div 2.  
Vecka 49 
• Lördag eftermiddag från kl. 13.30, häst 90 - 115 cm. 
• Söndag, ponny Lätt E – Lätt B. 
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8. Dressyrkommittén 
• Relativt sett många anmälningar till både P&R den 18/5 (15) och tävling den 21/5 

(14) för att vara två veckor kvar. 
• Jonas har inhämtat prisförslag på dressyrbana inkl. bokstäver från Isitrade (bifogas). 
• Vem kan köra banan inför P&R/tävling? Tidigare har kommittén bett Emmie om 

hjälp. Krister kommer inte att kunna göra det pga. knäoperation. 

 
9. Lagkommittén 

• Div 1 ponnylaget slutade på 6 plats (av 14) i serien, inget ekipage hade mer än 4 fel i någon 
ritt. Vi kommer ansöka om en plats i eliten nästa år. 

• Elitlaget Häst slutade tvåa i Södra zonen och är därmed kvalade till finalen i Norrköping, vi 
skickar 5 ekipage plus lagledare till en kostnad ca 30 000 kr. 

• Kompletterande inköp lagjackor och av nya schabrak behövs. 
 

10. Anläggningskommittén  
Förutsatt att kommunen inte tar hela kostnaden för belysningen föreslår vi att föreningen prioriterar 
parkering framför belysning så att parkeringen via utökad tävlingsverksamhet kan dra in pengar för 
att finansiera belysningen. Vi siktar på en yta av 15’ kvm till parkering. Vi kommer parallellt att arbeta 
vidare med belysningen.   

  
Kommunen, Mats o Krister, ska fixa vallarna.   

På sikt vill vi ha domartornet / sekretariatet på hoppbanan, för att kunna ha både tävlingar och 
ridskoleverksamhet samtidigt.   
  
Prioritering  
• Vallarna  
• Parkering inkl. logistik från parkeringen till tävlingsbanan och till anläggningen.  
• Domartorn & sekretariat på banan.   
• Belysning  
  
Anläggningskommittén bokar in Mats den 4/5 kl. 10.00 för att diskutera samtliga punkter ovan.  
 
Fönstertvätt till ridhuset ska bokas 
 

11. Kommunikationskommittén 
• Hemsidan uppdateras löpande med bland annat nya anläggningsskisser och länkar till SoMe 

för klubben, US och ridskolan. 
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• Ridlärare Josefin Forslund har fått access att uppdatera ridskolans information.   

12. Kafeteriakommittén 
• Kylkioskens intäkter i april uppgick till 4 367 kr. 
• Sålde för 3 906 kr på hopptävlingen. 
• Vi ser en viss minskad försäljning i kylkiosken när man inte behöver ”värma” sig. 
• Köpt in ny föreningschoklad. 
• Köpte in överbliven “fika” från US loppis. 

 

13. Evenemangskommittén 
Det saknas f.n. en Evenemangskommitté.  

• Röjardag inplanerad till den 14/5. 
• Ett Pantameraprojekt är i gång för att finansiera nya dynor till läktaren. 

14. Sponsorkommittén  
Det saknas f.n. en Sponsorkommitté. 

15. Övrigt 
• 30 maj har gymnasieskolan en uppvisning av utebanan och sina nya hinder 

16. Beslut 
• Styrelsen beslutar att föreningen ersätter kostnader som direkt kan härledas till  

hästarna, dvs transportbidrag (2 500 kr/häst), uppstallning (1 500 kr/häst), veterinäravgift  
(120 kr/häst) och startavgift lag (1 000 kr). Vidare ger föreningen ett bidrag om 500 
kr/person för boende och/eller elplats. Utöver detta får lagledaren transportbidrag (2 200 
kr), boendebidrag (500 kr) och matbidrag (300 kr/dag). 

• Styrelsen beslutar att köpa in fyra lagjackor och nya schabrak. 

Vellinge, dag som ovan 

 

Sekreterare    Ordförande  
Kerstin Brykt    Christina Palm 

 

Justerat     
Mia Ludwig  
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